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PROTOKÓŁ Nr XXX/22 

sesji Rady Gminy Siemyśl, 

która odbyła się dnia 28 lipca 2022 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury i Bibliotece w Siemyślu 

 

 Sesja Rady Gminy Siemyśl rozpoczęła się o godzinie 9:12, a zakończyła się 

o godzinie 10:44. 

 Ustawowy skład Rady Gminy Siemyśl wynosi 15 radnych. W obradach sesji 

Rady Gminy uczestniczyło 14 radnych (nieobecny był radny Karol Mata). Ponadto w 

sesji uczestniczyło 10 osób spoza Rady Gminy. Listy obecności stanowią załączniki 

nr 1 - 3 do protokołu sesji. 

Sesję otworzył słowami: „otwieram sesję Rady Gminy Siemyśl” i prowadził 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak (dalej: Przewodniczący Rady). 

 Sesję protokołowała pracownik Urzędu Gminy Siemyśl  Justyna Sacha. 

 

Przewodniczący Rady powitał wszystkich obecnych na sesji, a także poprosił 

Wójta Gminy Siemyśl Marka Dołkowskiego (dalej: Wójta Gminy) o uzasadnienie 

powołania Mirosława Gładkiego na Zastępcę Wójta Gminy Siemyśl (dalej: Zastępcę 

Wójta). Wójt Gminy pokrótce wyjaśnił, jak doszło do powołania ww. osoby na to 

stanowisko.  

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji 

uczestniczy wymagana liczba radnych (kworum) – obrady sesji były prawomocne. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2022 r. (druk 

nr 265).  

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy  

Siemyśl na 2022 r. (druk nr 266). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji (druk nr 267). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki (druk nr 268). 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Siemyśl na lata 2022 – 2030 (druk nr 269). 

11. Podjecie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dyrektorów i wicedyrektorów szkół oraz określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli na terenie Gminy Siemyśl (druk 

nr 270). 

12. Informacja dotycząca oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021. 

13. Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi. 

14. Zamknięcie sesji. 
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Wniosków lub uwag dotyczących porządku obrad nie wniesiono.  

 

Rada Gminy zajęła się sprawą przyjęcia protokołu poprzedniej sesji. Był 

on wyłożony do wglądu dla radnych. Nie wniesiono żadnych uwag dotyczących 

protokołu. Protokół poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie i jednogłośnie 

przyjęty przez Radę Gminy. Protokół głosowania w sprawie przyjęcia protokołu 

poprzedniej sesji stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Stanisław Chabera przedstawił informację dotyczącą połączonego posiedzenia 

Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji ds. Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Sportu, które odbyło się 28 lipca 2022 r., przy czym poinformował 

o wydaniu pozytywnych opinii dotyczących projektów uchwał wniesionych pod 

obrady sesji. 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca posiedzenia komisji stanowi załączniki nr 5 do protokołu sesji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Paszko przedstawił informację 

dotyczącą posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się 27 czerwca 2022 r.  

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

z posiedzenia komisji Rady Gminy stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji.  

 

Wójt Gminy Siemyśl Marek Dołkowski (dalej: Wójt Gminy) przedstawił 

informację dotyczącą pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. Wójt Gminy ponadto: 

- poinformował o stanie realizacji zamówienia na dostawę sprzętu komputerowego w 

ramach otrzymanego przez gminę Grantu PPGR, przy czym zapewnił, że umowy o 

przekazanie ww. sprzętu zostaną podpisane w jak najszybszym czasie; 

- powiedział, że 400,00 zł przekazane w formie dotacji celowej dla OSP Świecie 

Kołobrzeskie zostanie przeznaczone na wkład własny do uzyskania dofinansowania 

[na zakup specjalistycznej szafki na ubrania oraz rękawic – przyp. wł.]; 

- poinformował, że Dzień Rolnika w Sarbii będzie następstwem – reaktywacją 

dożynek powiatowych i zostanie zorganizowany 27 sierpnia 2022 r. oraz 

powiadomił, że w tym samym terminie planowany jest gminny festyn z atrakcjami 

w postaci lotu balonem, zaplecza gastronomicznego oraz imprezy tanecznej, 

a także zaproponował sołtysom, radom sołeckim i radnym zgłaszanie innych 

pomysłów na organizację ww. przedsięwzięcia; 

- powiedział, że w spotkaniu w Urzędzie Gminy Siemyśl 8 lipca 2022 r. uczestniczył 

również Zastępca Komendanta Wojewódzkiego Policji i poinformował, że w trakcie 

rozmów nie doszło do porozumienia w sprawie przekazania konkretnych 

pomieszczeń należących do gminy celem utworzenia posterunku policji w Siemyślu; 

- powiadomił o chęci uczestnictwa Komendanta Powiatowego Policji Dariusza Hoca 

w kolejnych obradach sesji Rady Gminy; 
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- powiedział, że w spotkaniu w Pałacu Mierzęcin 14 lipca 2022 r. uczestniczył 

Wojewoda Zachodniopomorski i poinformował o propozycji przystąpienia przez 

Gminę Siemyśl do Związku Samorządów Polskich; 

- przeprosił za to, że nie uczestniczył w I Memoriale im. Andrzeja Rachalewskiego 

od chwili rozpoczęcia, pogratulował organizatorom realizacji przedsięwzięcia 

oraz wyraził nadzieję na jego kontynuację w kolejnych latach; 

- podziękował i pogratulował Sołtys Wandzie Domańskiej, Radzie Sołeckiej 

i mieszkańcom Morowa organizacji festynu z okazji 200-lecia Morowa oraz 

poinformował o zaniechaniu działań związanych z podziałem działki, na której się 

odbył, z uwagi na użyteczność całej jej powierzchni na rzecz społeczności lokalnej; 

- podziękował i pogratulował Sołtys i Radzie Sołeckiej Sołectwa Trzynik 

oraz mieszkańcom Trzynika za zorganizowanie Dnia Rodzinnego, który odbył się 

16 lipca 2022 r. na nowo zagospodarowanym placu za biblioteką w Trzyniku; 

- poinformował, że umowa z nowym radcą prawnym została nawiązana w związku 

z odejściem na emeryturę mecenas Danuty Skowronek. 

Radny Marian Kurnik zapytał o to, ile laptopów zostało zakupionych 

przez gminę oraz o to, czy zostaną one przekazane mieszkańcom na podstawie 

odpowiedniego wniosku. 

Wójt Gminy odpowiedział, że: 

- gmina zakupiła 186 laptopów w ramach zorganizowanego przetargu w związku 

z otrzymaniem odpowiednich funduszy; 

- ilość laptopów została ustalona na podstawie zweryfikowanych wniosków, które 

zostały złożone wcześniej przez mieszkańców, tj. osoby, których rodzice lub 

dziadkowie pracowali w byłych państwowych gospodarstwach rolnych; 

- dane dotyczące osób zatrudnionych w byłych PGR-ach zawarte w ww. wnioskach 

były weryfikowane przez właściwe instytucje, w tym archiwa państwowe. 

Radny Marian Kurnik zadał również pytanie dotyczące kwoty dofinansowania 

wpisanej na symbolicznym czeku, który został wręczony 16 lipca 2022 r. 

w Ostrowicach. 

Wójt Gminy odpowiedział, że jest to kwota ok. 2,5 mln zł. Radny Grzegorz 

Łojek powiedział, że wpisano łączną kwotę na dofinansowanie 2 zadań w wysokości 

2 548 000,00 zł. 

Radny Wiesław Hrycenko zapytał, kiedy fizycznie uczniowie otrzymają sprzęt 

w ramach składanych ww. wniosków i czy zostały w tym celu ustalone ramy czasowe 

na jego wydanie. 

Wójt Gminy: 

- powiedział, że nie zostały określone konkretne ramy czasowe na wydanie sprzętu; 

- poinformował, że gmina chce wykorzystać wszystkie środki uzyskane w ramach 

grantu, dlatego też zdecydowano o zakupie doposażenia do laptopów; 

- zapewnił, że laptopy wraz z dodatkowym sprzętem zostaną dostarczone w jak 

najszybszym czasie; 

- wspomniał o wcześniejszych problemach z wyłonieniem wykonawcy 

odpowiedzialnego za dostawę sprzętu; 

- przypomniał o obowiązujących pracowników gminy procedurach związanych 

z przygotowaniem dokumentów dotyczących przekazania ww. sprzętu w drodze 

umowy, 
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- poinformował, że zamówione laptopy znajdują się już fizycznie w budynku Urzędu 

Gminy Siemyśl. 

Przewodniczący Rady powiedział, że część mieszkańców zwątpiła w to, 

że otrzyma ww. laptopy z uwagi na wydłużający się okres oczekiwania w stosunku 

do terminu składania wniosków i stwierdził, że skoro notebooki zostały 

już dostarczone, to w niedługim czasie będą również wydane. 

Wójt Gminy odniósł się do słów Przewodniczącego Rady przypominając, 

że ww. wnioski dotyczące ww. grantu nie były weryfikowane przez pracowników 

Urzędu Gminy. 

Radny Grzegorz Łojek dopytał, czy Dzień Rolnika organizowany przez Powiat 

Kołobrzeski i planowany festyn gminny mają się odbyć tego samego dnia, tj. 

27 sierpnia 2022 r. 

Wójt Gminy odpowiedział, że tak i poinformował, że wraz z innymi włodarzami 

gmin powiatu kołobrzeskiego wnioskował o zmianę terminu organizacji Dnia Rolnika, 

jednak nie wypracowano kompromisu w tym zakresie. 

Radny Grzegorz Łojek zwrócił uwagę na fakt, że mieszkańcy gminy mogą być 

również zainteresowani wzięciem udziału w obchodach Dnia Rolnika w Sarbii 

i stwierdził, że kwestia „powodzenia” gminnej imprezy będzie zależeć od ilości 

uczestników. 

Przewodniczący Rady odniósł się do słów ww. radnego stwierdzając, 

że mieszkańcy nigdy nie zawiedli pod względem frekwencji w imprezach 

organizowanych przez gminę. 

Wójt Gminy powiadomił uczestników sesji o zamiarze zakupu przez gminę 

co najmniej 10 kompletów ławek z oparciami oraz namiotu  do organizacji gminnych 

i sołeckich imprez po planowanym ww. festynie (pod warunkiem, że uda się go 

zorganizować). 

Przewodniczący Rady pośrednio - zadając pytanie Skarbnikowi Gminy 

Dorocie Galant o możliwość zakupu tabletu dla Wójta Gminy - upomniał Wójta Gminy 

w zakresie konieczności zgłoszenia chęci zabrania głosu. 

Innych uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 

do protokołu sesji. 

 

Następnie Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2022 r. (druk nr 265).  

 Niniejszy projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji.  

 Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 237/XXX/22 stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl 

na 2022 r. stanowi załącznik nr 10 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Siemyśl na 2022 r. (druk 

nr 266). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji.  
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Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 238/XXX/22 stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Siemyśl na 2022 r. stanowi załącznik nr 13 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl w sprawie 

emisji obligacji (druk nr 267). Ww. projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu sesji.  

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 239/XXX/22 stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie emisji obligacji stanowi załącznik nr 16 

do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki (druk nr 268). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu sesji.  

Radny Wiesław Hrycenko zadał pytania o to, czy pożyczka na kwotę 

830 000,00 zł jest krótkoterminowa, do 5 lat, czy wysokość rat będzie zmienna 

w zależności od wzrostu poziomu inflacji i czy kwota uzyskana w wyniku zaciągnięcia 

pożyczki będzie tzw. kwotą znaczoną. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że: 

- pożyczka ma charakter długoterminowy na okres do 5 lat, a jej spłata została 

zaplanowana na lata 2023-2027; 

- wysokość rat będzie stała, a ich spłata została rozłożona na lata 2022-2027, 

zarówno w przypadku ww. pożyczki, jak i planowanej emisji obligacji, natomiast 

samo oprocentowanie pożyczki może wzrosnąć do 2,5% (którego wysokość jest 

dodatkowo zależna od poziomu wskaźnika WIBOR); 

- spłata ww. pożyczki i obligacji w ratach w latach 2023-2026 została zaplanowana 

na kwoty po 200 000,00 zł na rok, natomiast w 2027 r. wysokość ostatniej raty 

pożyczki zaplanowano na 30 000,00 zł, a obligacji – na 100 000,00 zł; 

- spłata rat pożyczki i obligacji została dostosowana do 7-letniego wskaźnika 

dotyczącego możliwości zaciągania zobowiązań przez gminę; 

- 830 000,00 zł stanowi kwotę pożyczki, którą gmina chce zaciągnąć na 

sfinansowanie planowanego deficytu, który wiąże się m. in. z realizacją zadania 

inwestycyjnego dotyczącego rozbudowy szkoły podstawowej w Charzynie 

(tj. wpłatą wkładu własnego). 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 240/XXX/22 stanowi załącznik nr 18 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 
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Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Siemyśl na lata 2022-2030 (druk nr 269). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 

do protokołu sesji. Skarbnik Gminy poinformowała między innymi, że spłata 

ww. pożyczki oraz obligacji została uwzględniona w załączniku Nr 1 do projektu 

ww. uchwały [w punkcie 5.1.– przyp. wł.], przy czym planowane kwoty rat pożyczki 

i obligacji przedstawia się jako łączną sumę zobowiązań. 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 241/XXX/22 stanowi załącznik nr 21 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siemyśl na lata 2022-2030 stanowi załącznik 

nr 22 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dyrektorów i wicedyrektorów szkół oraz określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 

na terenie Gminy Siemyśl (druk nr 270). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 

do protokołu sesji.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 242/XXX/22 stanowi załącznik nr 24 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorów 

i wicedyrektorów szkół oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć niektórych nauczycieli na terenie Gminy Siemyśl stanowi załącznik 

nr 25 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemyślu Agnieszka Bany (dalej: 

Kierownik OPS) przedstawiła informację dotyczącą oceny zasobów pomocy 

społecznej Gminy Siemyśl za rok 2021 (załącznik nr 26 do protokołu sesji). 

Radna Grażyna Martysz-Kociak: 

- podziękowała Kierownik OPS za szczegółowe i klarowne przygotowanie informacji; 

- powiedziała, że jest zaskoczona informacją o tym, że Gminna Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych (dalej: GKRPA) nie skierowała wniosków 

o leczenie odwykowe do sądu ze względu na to, że nie spełniały wszystkich 

przesłanek ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi 

(nie były odpowiednio uzasadnione); 

- wyraziła wątpliwość co do tego, czy wnioskujący o leczenie wiedzą, jak  

- stwierdziła, że według niej lepiej jest skierować wniosek do sądu o objęcie danej 

osoby leczeniem, czy zobowiązaniem do leczenia, niż zaniechać działania w tej 

sprawie. 

Kierownik OPS odniosła się do słów radnej w następujący sposób: 

- podziękowała za słowa uznania; 
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- wyjaśniła, że ww. wnioski o objęcie leczeniem nie zostały skierowane przez GKRPA 

do sądu, ponieważ do ich poparcia są potrzebne 2 opinie dwóch niezależnych 

biegłych sądowych, których GKRPA nie była w stanie pozyskać ze względu na brak 

chętnych specjalistów do dokonania właściwego badania (mimo jego odpłatnego 

charakteru); 

- powiedziała, że wśród wnioskujących istnieje mylne przeświadczenie o tym, 

że samo złożenie wniosku o leczenie do GKRPA załatwia sprawę; 

- wytłumaczyła, że w sytuacji, gdy dana osoba dorosła, której dotyczy ww. wniosek, 

świadomie podjęła decyzję o nadmiernym spożywaniu alkoholu w ciągu swojego 

życia i nie zagraża tym innym osobom, to GKRPA nie jest w stanie skierować jej 

na leczenie (ponieważ nie będzie miała ku temu odpowiedniego uzasadnienia). 

Inni radni nie zgłosili innych uwag do przedstawionej informacji. 

 

Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi: 

 

1) Przewodniczący Rady: 

- poinformował o udzielonej przez Wójta Gminy odpowiedzi na interpelację radnego 

Wojciecha Pańki w sprawie remontu dróg gminnych – ul. Rumiankowej i ul. Lipowej 

w Charzynie (pismo – odpowiedź stanowi załącznik nr 27 do protokołu sesji); 

- przedstawił wniosek radnego Stanisława Chabery do Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Kołobrzegu dotyczący wycinki drzew przy drodze powiatowej 

Białokury – Świecie Kołobrzeskie (załącznik nr 28 do protokołu sesji), a także 

zapytał radnego Chabery, czy otrzymał odpowiedź od ww. Dyrektora. Radny 

Chabera powiedział, że ww. wniosek złożył za pośrednictwem Urzędu Gminy 

Siemyśl (sprawą zajmuje się pracownik urzędu - Daria Czajka), poinformował 

o treści wniosku, uzasadnił jego złożenie, powiadomił o oczekiwaniu na zgłoszenie 

od Zarządu Dróg Powiatowych oraz pośrednio poprosił Zastępcę Wójta 

o interwencję w tej sprawie; 

-  przedstawił pismo Prezesa Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece 

w sprawie poparcia petycji dotyczącej obniżenia stawki VAT na drewno opałowe 

(załącznik nr 29 do protokołu sesji); 

- powiadomił o przesłaniu pocztówki do Rady Gminy Siemyśl z obozu sportowego 

w Białym Dunajcu od Klubu Sportowego „Jantar” Siemyśl. 

 

2) Radny Stanisław Chabera zapytał, w jakim terminie i czy już można składać 

wnioski dotyczące opału [o dodatek węglowy – przyp. wł.]. 

Kierownik OPS powiedziała, że: 

- ustawa dotycząca ww. kwestii nie weszła jeszcze w życie (projekt aktu prawnego 

został przekazany do rozpatrzenia do Senatu); 

- obsługą wniosków będą zajmować się gminy z tym, że dany wójt będzie mógł 

upoważnić kierownika odpowiedniego ośrodka pomocy społecznej to realizacji tego 

zadania; 

- gmina obecnie nie dysponuje oficjalnymi informacjami i wytycznymi w tym zakresie, 

a jeżeli takie się pojawią i ustawa wejdzie w życie, to zostaną ogłoszone 

na stronach internetowych i przekazane radnym; 

- pracownicy OPS przyjmowali już klientów, którzy pytali o możliwość złożenia 
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ww. wniosku. 

Radny Stanisław Chabera powiedział, że chciał jeszcze zadać pytanie o to, 

czy wnioskodawcy będą musieli okazać odpowiednie dokumenty, jednak stwierdził 

(wraz z Przewodniczącym Rady), że na etapie prac legislacyjnych nikt nie jest 

w stanie tego stwierdzić. 

Wójt Gminy powiedział, że z informacji, które pozyskał wywnioskował, 

że to gminy będą przyjmować ww. wnioski i prawdopodobnie będą one weryfikowane 

na podstawie wcześniej złożonych deklaracji dotyczących źródeł ciepła i źródeł 

spalania paliw, wobec czego nie będą potrzebne dowody zakupu węgla. 

Radny Stanisław Chabera zwrócił się z apelem o sprawdzanie jakości 

kupowanego węgla (z uwagi na to, że pochodzi z różnych źródeł i innych dalekich 

krajów). 

 

3) Radny Grzegorz Łojek zapytał (w odniesieniu do pytania zadanego 

na poprzedniej sesji), czy są już znane koszty zorganizowania obwoźnej zbiórki 

odpadów wielkogabarytowych. 

Wójt Gminy odpowiedział, że ma świadomość tego, że mieszkańcy zgłaszają 

potrzebę zorganizowania takiej zbiórki, jednak przed rozpoczęciem procedury 

przetargowej na realizację usługi odbioru odpadów od mieszkańców gminy nie jest 

w stanie określić konkretnej kwoty. 

 

4) Radny Grzegorz Łojek zapytał, czy zaistniały problemy finansowo-prawne 

związane z funkcjonowaniem farm wiatrowych na terenie gminy (w związku z tym, 

że część turbin wiatrowych nie została jeszcze uruchomiona). 

Wójt Gminy: 

- powiedział, że nie otrzymał żadnego pisma z informacją o ww. problemach; 

- oznajmił, że kwestia przyszłych wpływów do budżetu z tytułu podatków związanych 

z funkcjonowaniem farm wiatrowych nie jest zagrożona; 

- poinformował, że wcześniej nastąpił odbiór techniczny turbin wiatrowych. 

 

5) Radny Wiesław Hrycenko zapytał, na jakim etapie obecnie przebiega 

procedura dotycząca instalacji oświetlenia ulicznego. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że obecnie odbierana jest dokumentacja 

techniczna, a w przyszłym tygodniu, po dostarczeniu wszystkich ww. dokumentów, 

nastąpi przygotowanie procedury przetargowej. 

Radny Wiesław Hrycenko dopytał, czy zadanie zostanie zrealizowane 

we wrześniu. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że we wrześniu zostanie ogłoszony odpowiedni 

przetarg, a sama instalacja lamp może nastąpić w późniejszym terminie. 

 

6) Radna Wanda Domańska jeszcze raz podziękowała radnym za podjęcie 

uchwały, dzięki której Sołectwo Morowo uzyskało możliwość użytkowania działki 

na cele społeczne (w tym na organizację ww. festynu). 

 

7) Przewodniczący Rady poinformował sołtysów obecnych na sesji o tym, że 

złożony przez nich wniosek w sprawie zwiększenia diety sołtysa był przedmiotem 
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rozważań na połączonym posiedzeniu Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego oraz Komisji ds. Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu, podczas którego 

zdecydowano, że propozycja zwiększenia wysokości diety zostanie przedstawiona 

podczas projektowania przyszłorocznego budżetu, a szczegóły dotyczące kwot, o 

jakie mają się zwiększyć składniki diety, zostaną przedyskutowane na kolejnych 

najbliższych posiedzeniach komisji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął sesję 

słowami „zamykam sesję Rady Gminy Siemyśl”.  

 

Materiały i uchwały Rady Gminy stanowią załączniki do protokołu obrad sesji 

(od nr 1 do nr 32).  

 

 
 
 
 
Protokołowała: Justyna Sacha 

Przewodniczący Rady 
 
 

Janusz Tasak 
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